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COMISSIÓ PERMANENT 

 

Acta de la sessió del 14 de desembre del 2010 
 

Sota la presidència de l’Ilma. Sra. IMMACULADA MORALEDA, presidenta de 
la Comissió Permanent del Consell de Ciutat, s’inicia la sessió a les 
19.10 hores, a la Sala Lluís Companys de l’Ajuntament de Barcelona. 

 
Assistents  
 
Sra. MARTA COTS, representant del CJB i Vicepresidenta del Consell de 
Ciutat; Sra. PILAR DÍAZ, representant del Consell Rector de l’Institut 
Municipal de Persones amb Discapacitat (IMD); Sr. MONTSE BALAGUER, 
representant del Consell d’Associacions de Barcelona (CAB); Sr. ENRIC 
ESTRENJER, de l’apartat de Persones d’Especial Rellevància Ciutadana; 
Sr. EMILIO RUÍZ, de l’apartat de Persones del Registre Ciutadà; Sr. CARLOS 
ALEDO, de l’apartat de Persones del Registre Ciutadà; Sr. JORDI GRAS, 
representant del Consell Ciutadà del Districte de Sant Martí; Sra. MUNTSA 
VILLANUEVA, de la Federació d’Associacions de Mares i Pares d’Alumnes de 
Catalunya (FAPAC); Sra. ESTER CAPELLA, representant del Grup Municipal 
d’Esquerra Republicana de Catalunya (ERC); Sr. JOAQUIM MESTRE, del 
Grup Municipal Iniciativa per Catalunya Verds y Esquerra Unida i Alternativa 
(ICV-EUiA); Sr. JOAQUIM FORN, del Grup Municipal de Convergència i Unió 
(CiU). 
 
 
També hi assisteixen 
 
Sr. Jordi William Carnes, primer tinent d’alcalde. 
Sr. Xavier Bobi, tècnic de la Gerència Municipal i responsable del Seguiment 
del PAM. 
Sr. Joan Manel Civit, cap dels Serveis Jurídics. 
 
 
S’excusen 
 
Sra. Àngels Esteller, Sra. Roser Vallhonesta, Sra. Eulàlia Perarnau. 
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Assistits per la Sra. Maria Jose Calvo, secretària del Consell de Ciutat. 
 
ORDRE DEL DIA 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior (17.11.2010). 
2. Retorn del Dictamen sobre la Carta de Ciutadania, Carta de Drets i 

Deures de Barcelona, Ilm. Sr. Joaquim Mestre, regidor de Drets Civils. 
3. Seguiment del PAM 2008-2011, Ilm. Sr. Jordi William Carnes, primer 

tinent d’alcalde. 
4. Pla d’Usos de Montjuïc. 
5. Altres assumptes. 

 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior (17.11.2010) 
 

S’aprova l’acta sense cap esmena. 
 
 
2. Retorn del Dictamen sobre la Carta de Ciutadania, Carta de Drets i 
Deures de Barcelona, Ilm. Sr. Joaquim Mestre, regidor de Drets 
Civils 
 
El Sr. Joaquim Mestre, després de presentar el Sr. Civit com a cap dels  
Serveis Jurídics per a la resolució de qualsevol dubte que pugui sorgir en el 
retorn del Dictamen, llegeix el document de resposta: “Comentaris al 
Dictamen del Consell de Ciutat sobre la Carta de Ciutadania. Carta de drets 
i deures de Barcelona aprovat al plenari del Consell de 22 de novembre”  
que s’adjunta a l’acta com annex 1 

El Sr. Carlos Aledo demana que s’especifiquin quins aspectes concrets del 
Dictamen del Consell de Ciutat s’han tingut en compte en la versió definitiva 
i aprovada de la Carta. 
 
El Sr. Joaquim Mestre diu que en el document que s’ha llegit ja queden 
clars els punts que s’han recollit del Dictamen. Explica que també s’han pres 
en consideració les al·legacions presentades i que s’han modificat 22 articles 
dels 43 que té la Carta de Ciutadania. 
 
La Sra. Immaculada Moraleda dóna les gracies per les explicacions del 
Sr. Joaquim Mestre i cedeix la paraula al Sr. Jordi William Carnes com a 
regidor ponent del seguiment del PAM 2008-2011. 
 
 
3. Seguiment del PAM 2008-2011, Ilm. Sr. Jordi William Carnes, 
primer tinent d’alcalde 

 
El Sr. Jordi William Carnes recorda on està emmarcat el PAM, així com 
l’actualització trimestral que se’n fa, i entrega als membres de la Comissió 
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Permanent el document d’actualització del seguiment (juliol 2010). Dóna la 
paraula al Sr. Xavier Bobi perquè comenti el document. 
 
El Sr. Xavier Bobi explica el balanç a partir del document tècnic lliurat a la 
sessió, que ha estat elaborat a partir de la informació proporcionada per la 
xarxa tècnica de seguiment del PAM constituïda per totes les àrees, 
districtes i sectors de gestió, que utilitzen la mateixa metodologia ordenada 
per àrees d’actuació. 
 
El Sr. Enric Canet pregunta si es contemplen mesures i indicadors per a les 
situacions de canvi. 
 
El Sr. Xavier Bobi respon que els indicadors del PAM són eines de 
seguiment tècniques; s’utilitza un únic indicador que mesura el grau de 
compliment i desenvolupament de la mesura.  
 
També presenta el Balanç del PAM, setembre del 2010 (en PDF). Explica 
com està estructurat el document i diu que aporta més informació sobre 
cada mesura; per tant, complementa el document presentat anteriorment.  
 
El Sr. Jordi William Carnes assenyala que el document explicat és un full 
de ruta, i que estarà a disposició de la Comissió de Treball del Consell per al 
seguiment del PAM. A principis d’any es podrà disposar de les dades 
actualitzades a desembre del 2010, i també es facilitaran les novetats que 
no constaven al PAM.  
 
La Sra. Immaculada Moraleda diu que a principis de l’any 2011 es lliurarà 
la documentació disponible perquè es pugui constituir la comissió de 
seguiment del PAM. 
 
El Sr. Joaquim Forn pregunta si el PDF que s’ha presentat es pot consultar 
o s’hi pot accedir.  
 
El Sr. Jordi William Carnes explica que és un exemple de la documentació 
que hi haurà disponible el proper mes de gener. 
 
La Sra. Immaculada Moraleda aprofita per felicitar el Sr. Xavier Bobi per 
la feina feta per ell i l’equip tècnic de seguiment del PAM. 
 
La Sra. Muntsa Vilanova pregunta si el document que s’entregarà recollirà 
les 900 mesures. També demana que el document que s’entregui no 
contingui errors, tal com va passar amb el que es va analitzar a mig 
mandant, perquè aleshores la credibilitat de la feina feta queda molt 
minvada. 
 
 
El Sr. Xavier Bobi respon que en aquest moment s’està treballant en 250 
fitxes: 150 de sectors i 100 de territoris, prioritzant les que generen més 
impacte. De tota manera, si calgués, quan s’entreguin les fitxes amb el 
document se n’hi podria afegir alguna d’específica a petició de la Comissió 
del Consell de Ciutat. 
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El Sr. Enric Estrenjer vol que les persones del Consell de Ciutat tinguin 
accés a aquesta documentació, i proposa que es pengi a la secció 
restringida del web del Consell de Ciutat. 
 
EL Sr. Antoni Navarro demana el document que s’ha presentat perquè es 
útil als membres del Consell per respondre a les queixes de la gent 
 
La Sra. Elisenda Rius vol saber l’objectiu i el valor dels indicadors de 
mesura del PAM. 
 
El Sr. Xavier Bobi aclareix que la decisió de quin indicador es fa servir 
depèn de cada departament; per això es poden detectar diferencies en els 
tipus d’indicadors emprats. 
 
La Sra. Imma Moraleda dóna les gracies al primer tinent d’alcalde, Sr. 
Jordi William Carner, i al Sr. Xavier Bobi per la seva presencia i els 
aclariments que han fet a la Comissió Permanent. 
 
 
4. Pla d’Usos de Montjuïc 

 
La Sra. Imma Moraleda explica que aquest Pla d’Usos té l’aprovació inicial, 
i que seria molt interessant que el Consell de Ciutat elaborés un dictamen 
sobre el Pla ja que és un tema d’interès general per a la ciutat.  Considera 
que seria bo crear una comissió que treballés aquest tema i diu que, un cop 
creada, vindria una persona a explicar el pla durant la primera sessió de 
treball.  

 
S’acorda impulsar la creació de la comissió un cop s’hagi celebrat el plenari 
extraordinari del 10 de gener. El document aprovat inicialment s’enviarà a 
la Secretaria del Consell de Ciutat. 
 

 
 

5. Altres assumptes 
 

La Sra. Maria Jose Calvo explica que a mitjans de gener, una vagada 
rebuda la tota la documentació, es crearà la comissió de seguiment del 
PAM, per tal de poder treballar i elaborar un dictamen que es pugui aprovar 
al plenari de finals del mes de març o primer de abril. En aquest plenari 
també es presentaria estudi de traçabilitat.  

 
La Sra. Elisenda Rius demana que la documentació del PAM estigui en 
format Excel i que es pugui enviar a totes les persones del Consell de 
Ciutat. També proposa fer una nota de premsa dels últims dictàmens del 
Consell: el de Pressupostos i Ordenances Fiscals, i el de la Carta de 
Ciutadania. 

 
La Sra. Muntsa Vilanova recorda que en el Pla de Comunicació ja es 
parlava de donar visibilitat a la feina del Consell, i assenyala que la revista 
Barcelona Informació pot ser un bon aparador per donar a conèixer el 
Consell de Ciutat. 
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No havent-hi més temes per tractar, la presidenta tanca la sessió a les 
20.40 hores. 

 
 
 

 
Certifica la Secretaria del Consell de Ciutat. 


